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Abstract (en)
The plastic bag for sending papers or for receiving dispatch papers or waybills has on one side an opening for filling the bag and a closure flap with
an adhesion layer covered by a tear-off strip. In order to be able to label the plastic bag with information concerning the type of dispatch, contents of
goods or the like, the tear-off strip has at least one self-adhesive label. In the case of a bag for dispatch papers or waybills, an adhesion layer, which
is covered by a tear-off protective sheet, is arranged on the reverse side for sticking to the goods or their packaging. A bag of this type can easily
be opened in the stuck-on state due to the fact that an edge strip, which is free from the adhesion layer on the reverse side, is arranged on the side
opposite the filling opening, which edge strip is delineated from the remaining region by material weakening lines on the front and reverse side of the
bag and can, by this means, easily be torn off so that the papers can easily be removed.

Abstract (de)
Eine Folientasche (1) für den Versand von Schriftgut oder zur Aufnahme von Versand- oder Warenbegleitpapieren (13) weist an einer Seite eine
Öffnung (6) zum Füllen der Tasche und eine Verschlußklappe (7) mit einer von einem Abziehstreifen (11) abgedeckten Adhäsionsschicht (10) auf.
Um an der Folientasche Informationen über die Versendungsart, den Wareninhalt od. dgl. anbringen zu können, weist der Abziehstreifen wenigstens
ein selbstklebendes Etikett (21) auf. Im Falle einer Versand- oder Warenbegleitpapiertasche ist auf deren Rückseite eine durch ein abziehbares
Schutzblatt (9) abgedeckte Adhäsionsschicht (8) zum Anheften an der Ware oder deren Verpackung (12) angeordnet. Eine solche Tasche läßt sich
dadurch im angehefteten Zustand leicht öffnen, daß an der der Füllöffnung (6) gegenüberliegenden Seite ein von der rückseitigen Adhäsionsschicht
(8) freier Randstreifen (14) angeordnet ist, der durch Materialschwächungslinien (15,16) an Vorder- und Rückseite (4,5) der Tasche von dem übrigen
Bereich abgegrenzt ist und sich dadurch leicht abreißen läßt, so daß die Papiere leicht entnommen werden können.
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